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BO KAJ Z BITEFA V SLOVENIJI? vsaj korenito razprla vprašanja o ob
likah in načinih, s katerimi se ta teater 

Dovolj znano je že, da bo med 10. danes pojavlja. Se več: brez dvoma jih 
in 30. septembrom Beograd živel v zna- bo nekaj, ki sodijo ta čas v sam vrh 
menju gledališča, saj bo prizorišče ve- evropskega (in svetovnega) teatra iska-
likega mednarodnega gledališkega fe- teljske smeri — dovolj je, če omenimo 
stivala, Bitef imenovanega, v okviru imena režiserjev, kot so: Peter Brook, 
katerega se bodo letos odvijale tudi Robert Wilson, Victor Garcia, Andrzej 
predstave nekdaj slovitega Gledališča Wajda, in če dodamo, da bo v Beo-
narodov, ki se — potem ko nekaj let gradu — prvikrat zunaj Sovjetske zve
ni delovalo — zdaj seli po evropskih ze — gostoval znameniti moskovski 
prestolnicah. Videti se bo dalo nekaj Teatar na Taganjki. 
manj kot dvajset predstav in med njimi Teh podatkov ne zapisujemo zato, 
bo — tako po napovedih prirediteljev da bi slovenskim ljubiteljem gledališča 
in po lastnih skušnjah z minulih festi- zbujali skomine po beograjski prire-
valov — le malokatera takšna, da ne ditvi — v prestolnico se bo, kot je na-
bi s svojo vizijo teatra v našem času vada, napotilo le nekaj stalnih spre-
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mljevalcev tovrstnih festivalov, se pra- Tovrstni ugovori so kajpak razumlji
vi kritikov in poklicnih radovednežev. vi, manj razumljivo pa bi bilo, ko bi 
Narobe: v spomin bi radi priklicali se ob njih pomenek o možnostih gosto-
znani zemljepisni podatek, da Beograd vanj tujih ansamblov že končal. Še 
res ni tako daleč od Ljubljane, Mari- zlasti ne v času, ko v naših gledališčih 
bora, Celja in kar je še drugih gleda- — izjeme so redke in dovolj znane — 
liško bolj prebujenih mest in da bi bilo v glavnem ne dosegamo niti solidnega 
vredno — če ne že neogibno — katero slovenskega povprečja spred nekaj let, 
od skupin, ki gostujejo v Jugoslaviji, ko se medle in neizrazite predstave 
privabiti tudi v našo republiko. Seveda kar prehitevajo in ko je, po drugi stra-
se takoj postavi vprašanje denarja in ni, delež gledališke umetnosti na ljub-
psritojnosti — kdo si bo naložil na ljanskih mednarodnih kulturnih prire-
pleča še dodatno skrb in nepredvideni ditvah že kar zanemarljivo pičel. Sicer 
strošek: kulturne skupnosti, gledališča, se utegne zgoditi — kot se je v ne 
ljubljanski Festival, različni odbori za tako davni pretekloti že nekajkrat —, 
mednarodno sodelovanje? In to v dneh, da bodo izvrstne gledališke skupine na 
ko so novci dovolj skopo odmerjeni že gostovanju po Jugoslaviji našo repub-
za izvirne gledališke produkcije? In ko liko obšle in jo pustile v otrplem dre-
so takšna gostovanja prav razsipno mežu samovšečne province, 
draga? A. B. 


